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Kjiy6 nocjiaHHKa /I,eMOKpaTCKe Hapo/^He napx^ skraOenic:a;

PHUUG'

CKynUITHHA 4PHE TOPE

H/p Ope/icjeAHHKy CKynuiTHHC lJ,pHe Tope

VBa^eHH rocnojiHHe MaHAwhy,

06aBjeiiiTaBaM Bac m he Ha ocHOsy HJiana 187 OocjioBHHKa CKynmxMHe

UpHe Tope, oBJiaiuheHH npe^cxaBHHK KjiyGa nocjiaHHKa JleMOKpaxcKe HapoziHe

Bjia^HCJiaB BojoBuh, nocxaBHXH riHxaHbe npe^cje^HHKy Bjiaae

FOcnoflHHy MHJiojKy Cnajnhy Ha Apyroj - noce6Hoj cje^HHUH flpyror pe^oBHor

2024. rozi,MHH Koja je 3aKa3aHa 3a 29. OKxoOap 2024. ro^iHHe.

napxHje, nocjiaHHK

3acHjeAaH>a y

y rio/iropHUH, 25.10.2024. roaHHe

C nomxoBaibeM,

npeflcje^HHK Kjiy6a nocjiaHHKa 3BLI,r - JX^U
MHJiaH Kne^eBHh
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Kjiy6 nocjiaHMKa /I,eMOKpaTCKe Hapo^He napraje

CKynuiTHHA i;PHE roPE

H/p Ilpe/icje/^HHKy CKyniuTHHC Il,pHe Tope

yBa^ccHH rocnoAHHe MaH^nhy,

Ha ocHOBy HJiaiia 187 h HJiana 187a HocjioBHHKa CKyniuTHHe Llpne Pope,

npeacjcAHHKy BJla/^e rocno;iHHy MnJiojKy CnajHliy cjie^tehenocxaBibaM

IIocjiaHHHKO naxaibe:

y Kojoj (|)a3H je npHnpeiMa H3rpaaH»e /ipyre /ihohhuc ayronyra, Kao h y kojoj

je (|)a3H npanpcMa, o/ihocho peajiHsauHja KJbyHHHX HHclipacTpyKTypHHX

npojeKaxa Ha cjeeepy IJ,pHe Tope?

riHTaifce hy ycMeno o6pa3Jio^HTH na caMoj cjeAHHiiH.

Mojihm jia MH o^^^OBop Ha nocTaBJteHO nHxafte ^ocxaBHxe h y nHcanoj (^opMH.

y no/iropHUH, 25.10.2024. ro/iHHe

C nomxoBaH>eM,

HocjiaHHK KjiyGa nocnaHHKa 3EUr - flHH

Bjia^HCJiaB BojoBHh
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Klub poslanika ZBCG - Demokratska narodna partija
Poslanik, g-din Vladislav Bojovic

POSLANICKO PITANJE

U kojo] fazi je priprema izgradnje druge dionice auto-puta, kao i u kojoj
je fazi priprema, odnosno realizacija kljucnih infrastrukturnih
projekata na sjeveru Crne Gore?

ODGOVOR

Uvazeni poslanice Bojovicu,

Otkada sam cuo konstataciju da je Crna Gora ostrvo
kontinentalnog dijela Evrope, ne mogu da se otmem utisku kako se

decenijama nije radilo nista, da se povezemo sa regionom i EU.

u srcu

Nemamo auto-puteva, aerodromi su nerazvijeni, zeljeznicka
infrastruktura u ocajnom stanju. U Evropi smo, ali po ovim stvarima

mnogo smo blizi nekim daleko manje razvijenim kontinentima. Zato mi

je posebno drago sto su nasi medunarodni partner! prepoznali
urgentnost da se integrisemo u EU, ne samo kroz legislativni okvir, vec

i fizicki, kroz unaprjedenje saobracajne mreze. U tom kontekstu

nastavak izgradnje auto-puta Bar-Boljare, je nas naredni korak, ali, kao

sto sigurno dobro znate, intenzivno radimo na brojnim drugim
koridorima.
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U skladu sa planom i obecanjem u aprilu je objavljen pretkvaiifikacioni
tender za izradu glavnog projekta i izgradnju dionice, na koji se javilo

pet medunarodnih kompanija i tri konzorcijuma. Komisija je izvrsila

evaluaciju pristiglih prijava, sacinila Izvjestaj i isti je dostavljen na

odobrenje EBRD-u. Nakon sto EBRD odobri Izvjestaj o izvrsenoj

evaluaciji, sprovesce se druga i ujedno zavrsna faza za izbor izvodaca

radova.

Uporedo sa sprovodenjem postupka izbora izvodaca radova, sprovodi

se i javni poziv za izbor Nadzornog organa/Inzenjera nad

projektovanjem i izvodenjem radova na dionici Matesevo-Andrijevi ca,

takode po procedurama i standardima Evropske banke za obnovu i

razvoj. Prijavilo se 14 kompanija i u toku je evaluacija pristiglih prijava,
nakon cega ocekujemo saglasnost EBRD-a i sprovodenje zavrsne faze

javnog poziva, kako bi u prvoj polovini naredne godine potpisali ugovor
za izvodenje radova i nadzor.

U meduvremenu, dok traju ova dva veoma vazna i zahtjevna javna

poziva, sprovode se i druge aktivnosti koje imaju za cilj zakljucenje vise
ugovora, eksproprijaciju zemljista, usvajanje Studije izvodljivosti auto-

puta, odobrenje Elaborata uticaja na zivotnu sredinu i socijalna pitanja,
nakon sto smo uvazili sugestije stanovnika Kralja i izmijestili dio trase.

Tokom 2025. planirano je da pocnu radovi, kako bi pet godina od

uvodenja izvodaca u posao bila zavrsena izgradnja. Sve ide planiranom
dinamikom, iako razumijem skepsu kod javnosti, nakon brojnih
propusta u proslosti poput zaboravljene petlje, ili zaboravljene
elektricne infrastrukture neophodne za funkcionisanje prve dionice
auto-puta.

Gospodine Bojovicu, mogu da Vas uvjerim, kako je saradnja
Evropskom komisijom i EBRD-ijem, najbolji garant da ce sve biti

uradeno u skladu sa najvisim standardima, a obezbijedena sredstva u

iznosu od 200 miliona povoljnih kredita i makar 100 miliona

bespovratnih sredstava, od nasih strateskih partnera jasna su poruka
povjerenja ovoj Vladi i potvrda rezultata, koji se postizu na planu EU

integracija. Uz to su i jemac da nema koruptivnih radnji, spornih
ugovora i finansiranja.
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Pored aktivnosti na dionici Matesevo - Andrijevica, utvrdili smo jos 17

kljucnih dionica nase putne mreze, a od pocetka godine smo sproveli

javne pozive i zakijucili ugovore za izradu tehnicke dokumentacije za
devet dionica, a do kraja godine ocekujemo zakljucenje ugovora za

izradu tehnicke dokumentacije za jos pet dionica.

Na sjeveru je planirana izgradnja dionica: Andrijevica - Crnca, Crnca -

Boljare, Andrijevica - granica RKS, Pljevlja - Crnca, Pljevlja - granica sa
BiH, Savnik - Zabljak i Zabljak - Pljevlja [Vrulja).

Uz ulaganja u razvoj primarne mreze puteva, Vlada obezbjeduje i

znacajna finansijska sredstva u razvoj putne infrastrukture kroz

izgradnju novih drzavnih puteva, kao i rekonstrukciju postojecih na
cjelokupnoj teritoriji drzave.

Kada konkretno govorimo o ulaganju u putnu infrastrukturu u

pomenutom regionu, u ovoj godini su zavrseni i radovi na dva bitna

puta Lubnice - Jezerine i Rozaje - Spiljane.

S postovanjem,

^^PREDSJEDNIK


